
Vragen GroenLinks t.b.v. Forum Samenleving

Morgenavond stellen we namens GroenLinks graag de volgende vragen tijdens 
het vragenuur:

Algemene vragen (Hanneke)
In meerdere gemeenten kunnen nabestaanden en begrafenisondernemers 
digitaal aangifte doen van overlijden, in Rijswijk moet dit fysiek gebeuren. En 
voor geboorteaangifte geldt hetzelfde. Op de website van de gemeente Rijswijk 
staat dat alleen tijdens de pandemie wel de aangifte online gedaan kan worden 
bij overlijden, alleen hoe is niet duidelijk. 
GroenLinks heeft daarom de volgende vragen: 
Waarom is in Rijswijk (onder 'normale' omstandigheden) voor alleen fysieke 
aangifte gekozen? 
Waarom staat het niet duidelijk op de site hoe je nu digitaal aangifte kan doen? 
Heeft het college de intentie dit aan te passen, zodat voortaan (dus ook na de 
pandemie) digitale aangifte mogelijk is voor zowel de nabestaanden als 
begrafenisondernemers? 

Ook op andere gebieden zou er de mogelijkheid moeten zijn digitaal documenten 
in te dienen. Wethouder Bentvelzen heeft onlangs van een inwoner een mail 
ontvangen, met daarin de vraag waarom loonstrookjes op papier aangeleverd 
moeten worden bij de gemeente. Voor de pandemie moest dit zelfs op papier en 
fysiek gebeuren. Waarom kan ook dit niet digitaal?

IB20172 Maatschappelijk kader subsidies (Nanette)
- de presentatie naar de raad is naar voren geschoven vanwege "de druk op het 
subsidiekader ivm de voorbereidingen die organisaties moeten treffen". Over 
welke organisaties hebben we het dan en wat voor voorbereidingen worden van 
hen verwacht?
- Waarom wordt deze IB nu naar de raad gestuurd, terwijl fase 1 begin 
november al is gestart?
- Is de eerder gecommuniceerde bezuiniging van 0,6 mln. bedacht voor of nadat 
de 'grondslag subsidies' is vastgesteld? Met andere woorden in hoeverre is de 
voorgestelde bezuiniging gebaseerd op het onderzoek van welk deel wel en welk 
deel niet beïnvloedbaar is?

IB 20 165 Beleidsnota Onderwijsachterstanden en peuteropvang 
(Nanette)
- Waarom wordt deze beleidsnota als IB aangeboden en niet als raadsvoorstel?
- Op pagina 8 lezen we de ambitie dat 90% van alle peuters gebruik maken van 
voorschools aanbod in de gemeente. Graag een onderbouwing van deze 90%.
- Is er voldoende voorschools aanbod in de gemeente om deze ambitie te kunnen 
halen?
- In de beleidsnota lezen we niets over de onderwijsachterstanden die zijn 
ontstaan door de scholensluiting, wat gaat de wethouder hier concreet aan doen? 
En waarom is dit niet meegenomen in deze beleidsnota?


